
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 23. 1. 2017 

Místo: Restaurace Arkáda, Náměstí Svobody 32, Bučovice, 685 01 

Začátek: v 18:15 

Účast: Bedřich Chromek, Jiří Matyáš, Petr Gabriel, Petr Galasovský, Jan Stavělík, Petr Šíma, 

Pavel Brückner 

Omluven: Jan Šťastník 
 

Program jednání 
1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Materiály z komisí ČFbU 
4) Materiály z regionálních komisí 
5) Informace ze sekretariátu 
6) Zpráva z jednání hejtmanů s prezidentem ČF 
7) Školské soutěže 
8) Hodnocení výběrů dorostenců a starších žáků 
9) Regionální výběry – stav příprav 
10) Čerpání rozpočtu 2016 
11) Finále poháru 2016 (17.ledna 2017 Zlín) – hodnocení 
12) ODM Brno 2017 
13) Rozvojový plán regionu 
14) Různé 

 
 
Bod 1) Jiří Matyáš přivítal všechny přítomné a omluvil Jana Šťastníka z jednání – pozdní příjezd z trenérské 
stáže ve Švýcarsku. Členové RVV schválili program jednání. 

 
Bod 2) Jiří Matyáš informoval RVV o zápisu z VV ČFbU. Členové RVV berou na vědomí. Setkání regionálních 

sekretářů od posledního RVV neproběhlo. 

 
Bod 3) RVV mezi jednáními neobdržel žádné materiály z komisí ČFbU. 

 
Bod 4) Jan Stavělík, předseda KRD, informoval o schůzce KRD ze 4. 1. 2017, kde byl diskutován nezájem 

celostátní KRD o fungování regionu, změny a nařízení bez konzultace s regionální složkou a neproběhla za rok 
žádná schůzka celostátní KRD s předsedy regionálních KRD. Členové RVV byli informováni o počtech 

proběhnutých a plánovaných seminářů a dále o změně či povýšení licencí u vybraných rozhodčích. Sekretariát 

řeší distribuci objednaných mikin pro rozhodčí licence C-D. 
 

Bod 5) Petr Šíma informoval o přestěhování kanceláře sekretariátu v rámci budovy, za provozu probíhá 
přestěhování zbylého nábytku a ostatních věcí. Pozici regionálního metodika postupně přebírá Pavel Brückner a 

je vypsáno výběrové řízení na pozici Koordinátora regionu. 

 
Bod 6) Jiří Matyáš informoval o zprávě z jednání hejtmanů s prezidentem ČF. Za region VI zmíněno 

nedostatečné plnění rozvojového plánu v současné chvíli z důvodu omezeného počtu lidí na sekretariátu. 



 

Výrazně diskutována nová podoba programu č. 3, část manažeři oddílů, a dotace z MŠMT, kdy do oddílů bude 
putovat mnohem více finančních prostředků. Diskutována také chystaná centra talentované mládeže. 

Bedřich Chromek informoval o mládežnických výběrech. Proběhla diskuze nad podobou závěrečného turnaje 
dorostenců, zda hrát s krajskými či regionálními výběry. RVV se přiklání k variantě krajských výběrů i vzhledem 

k motivaci hráčů např. ze Zlínského kraje. 

 
Bod 7) Probíhají závěrečné turnaje krajských finále v turnajích základních i středních škol. Závěrečný turnaj 

krajského finále kluků středních škol proběhne 9. 2. 2017 v Brně. Turnaje základních škol mají velmi dobrou 
účast i ohlasy. O turnaje středních škol je výrazně nižší zájem. 

 
Bod 8) Diskuze ohledně výběrů byla částečně probrána v bodě 6).  

Bedřich Chromek pozitivně hodnotil návštěvu Radima Cepka na tréninku výběru dorostenců Zlínského kraje. 

Petr Šíma připomenul neúčast regionálního metodika na všech trénincích ve Zlínském kraji.  
Petr Gabriel navrhuje, aby se výběru mohli zúčastnit hráči z mladší kategorie, tak jako mohou startovat hráči ve 

starších kategoriích dle předpisu soutěží. 
Další hodnocení za mládež a mládežnické výběry odloženo na příští jednání z důvodu neúčasti Jana Šťastníka, 

předsedy komise mládeže a metodiky. 

 
Bod 9) Region pořádá regionální výběry dorostenek a starších žákyň v termínu 27. - 28. května na VUT v Brně. 

Hala je zajištěna, řeší se ubytování pro účastníky. 
 

Bod 10) Rozpočet v roce 2016 skončil cca -5 000,- z důvodu přestěhování a dovybavení nových kancelářských 
prostor sekretariátu. RVV toto vzal na vědomí. 

 

Bod 11) Úspěšně proběhlo finále poháru 2016 ve Zlíně. RVV diskutoval pozdní začátek mužského finále (20:00) 
pro děti ve všední den. Petr Gabriel navrhoval variantu uspořádat jeden zápas finále v dopoledním čase formou 

zápasu pro školy. 
 

Bod 12) ODM Brno 2017 na jednání neřešena. 

 
Bod 13) V rámci rozvojového plánu se podařilo dosáhnout návštěvy na pohárové finále ve Zlíně přes 1 000 

diváků. 
 

Bod 14) RVV závěrem domluvil a schválil termín dalšího jednání na pondělí 27. 2. 2017 od 18:15 v restauraci 

Arkáda v Bučovicích. 
 

Konec: ve 21:00 
Zapsal: Pavel Brückner, sekretář 

 
 

 


